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Conceptverslag vergadering wijkplatform  
 

Datum: 11 maart 2024 

Locatie: Kapel Weddesteyn 

Notulist: Henk Vlot 

 

1. Opening en mededelingen 

Voorzitter Paul Glissenaar opent om 19:35 uur de vergadering en heet de ook dit keer 

kleine 40 aanwezigen welkom. Een bijzonder welkom voor de drie vertegenwoordigers 

van de gemeentelijke afdeling Realisatie en Beheer, wijkwethouder Jelmer Vierstra en 

wijkambtenaar Ilse Konings.  

Dan de mededelingen: 

• Paul wil, net als de vorige keer, de waarschijnlijk zo’n 1,5 uur durende vergadering 

zonder pauze houden; er is na afloop uiteraard ruimte voor informeel napraten. 

• Vanavond is er helaas geen geluidsversterking; de vaste beheerder van de kapel is 

op vakantie en de invaller kan ons niet helpen. Graag duidelijk praten en zoveel 

mogelijk voorin komen zitten. 

• De agenda is i.v.m. wat extra agendapunten en een iets andere volgorde wat 

aangepast. 

 

2. Vaststelling verslag  vergadering Wijkplatform 12 december 2023 

Er zijn geen opmerkingen op het verslag, dat daarmee, met dank aan de secretaris,  

wordt vastgesteld.  

N.a.v. het verslag memoreert Paul nog de presentaties toen van Jolanda van der Spiegel 

(Logeerhuis Bredius) en Taco Visser (Hertenkamp); Taco is er vanavond ook weer bij. 

 

3. Bijpraten over de toekomst van het Hertenkamp door Taco Visser 

• Taco schetst, voor degenen die er in december niet bij waren, kort de geschiedenis. 

• Inmiddels zijn ruim 20 wijkbewoners betrokken, die deel uitmaken van een 

projectgroep, en er is een 4-koppige stuurgroep. De activiteiten worden nu nog als 

burgerinitiatief uitgevoerd en professioneel ondersteund door Katalys (het vroegere 

KNMH foundation), die op haar beurt ingenieursbureau Arcadis laat meedenken en  

-doen. Arcadis maakt een 2D en 3D concept ontwerp dat in de loop van maart 

beschikbaar komt.  

• Careyn, de gemeente en de stuurgroep werken aan een concept intentieverklaring, 

waarvan verwacht wordt dat die medio april/mei ondertekend kan worden. Voor 

die tijd moet dan wel het burgerinitiatief formeel zijn omgezet in een stichtingsvorm; 

daaraan wordt ook gewerkt.  

• De periode april-oktober wordt gebruikt als planfase; in die periode worden visie en 

de begroting verder uitgewerkt. Als voorbeeld van te verwachten kosten vertelt 

Taco dat vervanging van het huidige hek (wat overigens niet 1-op1 de bedoeling is) 

zo’n € 15.000 zou kosten). Maarten Stiggelbout, lid van de stuurgroep, geeft aan dat 

het toekomstige Hertenkamp ook meer toegankelijk voor de bewoners zal worden.  

• Tenslotte beantwoord Taco vragen m.b.t. opdrachtgever, financieel verantwoordelijken, 

deelname van meer geïnteresseerden e.d. zo goed mogelijk. 

 

4. Informatie team Realisatie en Beheer 

Namens het team neemt Tim van den Eijnden het woord. Hij vertelt dat het team o.a. 

verantwoordelijk is voor het bepalen van het beleid in de openbare ruimte. Nederland is, 

stelt hij, m.b.t. verlichting verwend. En hoewel de overheid formeel niet verplicht is de 

openbare ruimte te verlichten, gebeurt dat in Nederland zeer ruim.  

 



 

 

 

 
 

Pagina 2 van 4 
 

Voor Woerden kondigt hij aan dat er een digitale enquête zal worden uitgezet om de 

mening van de inwoners over het onderwerp ‘verlichting in de openbare ruimte’ te 

peilen. Wat is belangrijk? Veiligheid? Minder energiegebruik? Betere nachtrust? Ecologie?  

Zijn korte presentatie leidt tot een groot aantal vragen en opmerkingen; een greep 

daaruit: 

• Waarom een digitale enquête? En komt er een analoog alternatief? 

• Waarom gebruikt de gemeente ’s nachts geen geel licht? Antwoord: in Woerden is 

al veel licht vervangen door led licht, dan ’s nachts op 50% brandt. 

• Betrek de wijk- en dorpsplatforms in jullie besluitvorming. Reactie: daarom zijn wij hier. 

• Komt het beleid niet te laat als er al veel vervangen is?  

Antwoord: ja. 

• Er is i.v.m. het Hertenkamp al een lichtplan rond het veld, kan dat meegenomen 

worden?  

Antwoord: ja. 

• Kan er i.p.v. een enkelvoudige enquête niet beter op basis van een paar scenario’s 

worden uitgevoerd. Zodat de geënquêteerde kan zien welke consequenties 

sommige keuzes hebben. Reactie: goed idee, nemen we mee. 

• De monitor ‘Veiligheid en Leefbaarheid’ komt binnenkort uit; daar staan mogelijk 

ook aanknopingspunten in. 

 

5. Rapportage kascommissie 

De twee leden van de kascommissie, Betty Strik en Theo Koetsier, kunnen melden dat de 

boeken voor 2023 zijn gecontroleerd en dat de financiële rapportage akkoord is 

bevonden. De penningmeester kan worden gedechargeerd. De voorzitter dankt beide 

leden voor hun werkzaamheden. 

 

6. Het woord is aan wijkwethouder Jelmer Vierstra  

Ter introductie van Jelmer memoreert Paul het interview met Jelmer toen hij aantrad. 

Jelmer had drie speerpunten: het Hertenkamp, de supermarkt en een ‘huis van de wijk’. 

Jelmer reageerde door te zeggen dat hij blij is met de aanpak van het Hertenkamp. 

M.b.t. de supermarkt is het ‘spannend’; de gemeente werkt momenteel Snellerpoort 

definitief uit en daar is een 2e supermarkt voorzien. Wat dat betekent voor de Aldi in onze 

wijk, is nog onduidelijk, maar de gemeente vindt een supermarkt in het Staatslieden-

kwartier wel erg belangrijk. Hij raadde wijkbewoners aan vooral lokaal boodschappen te 

blijven doen, omzet is immers erg belangrijk. Karlijn van Kollenburg  sprak vervolgens over 

het burgerinitiatief om het plein bij de Aldi te verfraaien en vrolijker te maken. Maar 

omdat de plek ‘lastig’ blijft, moet er wel verstandig worden gehandeld. Op deze 

opmerking werd uit de zaal gereageerd met de melding dat in één van de garages aan 

de Prof. Rommelaan een soort jeugdsoos is ingericht, die voor behoorlijk wat overlast 

zorgt. Daarop reageerde Jelmer weer door aan te geven dat, sinds jongeren onder de 

18 jaar geen alcohol meer kunnen krijgen, het een uitdaging in de hele gemeente is om 

voor hun geschikte plekken te vinden.  

 

M.b.t. het ‘huis van de wijk’ gaf Jelmer vervolgens aan dat de gemeente niet nieuw gaat 

bouwen; daar is geen geld voor. Mogelijk kan de Kapel hier een rol gaan spelen. Dat wil 

het bestuur van de Kapel graag, maar hoe dat valt in te vullen, blijft nog de vraag. Paul 

meldde dat het Kapel bestuur daarover graag een presentatie in een wijkplatform 

vergadering zou houden; dat gaat gebeuren. Volgens Maarten van Stiggelbout gaat 

Corina van Gro-Up actief aan de slag in onze wijk. Karlijn meldde dat De Schakel ook 

meer buurtfuncties gaat krijgen, waarop Jelmer aangaf daarover contact op te zullen 

nemen.  

 

Uit de zaal kwam vervolgens de opmerking dat het helemaal niet zo goed gaat in onze 

wijk. Er wonen relatief veel mensen met een WMO uitkering en er is veel vraag naar 
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jeugdzorg. Sociaal is er dus best veel aan de hand, maar daar horen wij weinig van. 

Mede daarom moet een ‘huis van de wijk’ veel breder worden gezien.  

 

Een volgende reactie uit de zaal betrof de vele activiteiten die voor corona in de 

Willemshoeve voor senioren werden georganiseerd; sociaal gezien zeer welkom. E.e.a. 

werd georganiseerd door Welzijn Woerden, maar die brestaan niet meer en hun 

werkzaamheden in deze zijn volgens Marjan Vogel nar Gro-Up gegaan. Ilse Konings zegt 

toe hierover bij collega’s informatie in te gaan winnen. Zeker nu de Willemshoeve 

commercieel is geworden, moet ook voor dergelijke activiteiten een alternatief worden 

gevonden en ook hier wordt de Kapel van Weddesteyn genoemd.  

 

Jelmer heeft nog een aantal andere punten, te weten: 

• De parkeerproblemen aan de Doctor Kuyperslaan waarop meer zal worden 

gehandhaafd. 

• De nummering van Plan Witt, die, na de grote verwarring, gelukkig nu is opgelost. 

Alle huizen die fysiek aan de Johan de Wittlaan staan, hebben daar nu ook 

nummers. 

• Plan Witt 12, voorheen Esprit, gaat binnenkort lopen. 

• De, in de ogen van sommige inwoners levensgevaarlijke, situatie rond Plan Witt, 

omdat onder andere de verlichting nog niet werkt en de bebording nog niet in orde 

is en ook geen enkel bericht over verbetering wordt gehoord. Jelmer zegt toe dit 

punt mee te nemen. 

• Jelmer noemt zijn nieuwe collega Roy Luca, die de portefeuille van Ad de Regt heeft 

overgenomen. 

• Uit de zaal komt een opmerking over de warmtetransitie; een onderwerp dat zich 

goed leent voor een thema-avond.  

• Tenslotte blikt Jelmer nog even terug op het wijkbezoek van B&W in november 2023. 

M.b.t. de klachten rond de Oudelandseweg meldt Henk Vlot dat de kleine 

aanpassingen die direct mogelijk waren ook zijn uitgevoerd. De essentiële, grote 

aanpassingen maken onderdeel uit van een overkoepelend verkeersplan en kunnen 

pas op langere termijn aangepakt worden. Uit de zaal komt een vraag om de 

zakpaal op Fort Oranje bij de Meanderbrug duidelijker zichtbaar te maken in het 

donker.  

• Uit de zaal komen nog een aantal vragen en opmerkingen: 

o Maarten Stiggelbout meldt dat er, naast de wijkwandelgroep (elke vrijdag van 

10 tot 11) nu ook een cultuurgroep is ontstaan. 

o Karlijn wijst op de jongere, alleenstaande starters die op zoek zijn naar een 

kamer. Er moeten in de wijk meer dan voldoende huizen staan waar kamers 

leeg staan! Jelmer reageert door te wijzen op de nieuwe gemeentelijke 

woonvisie die momenteel wordt uitgewerkt. 

o Paul Glissenaar wijst erop dat in onze wijk de senioren niet erg makkelijk 

vertrekken bij gebrek aan alternatieven.  

o Wijnand van de Hoef wil graag weten waarom op zijn vele verzoeken tot betere 

handhaving (door gemeente, provincie en waterschap) totaal niet gereageerd 

wordt. Jelmer zegt dat geen antwoord krijgen nooit goed is, maar geeft ook 

aan dat de vraag om handhaving in z’n algemeen de capaciteit van alle 

instanties verre overstijgt. Er moeten op dat gebied helaas dus lastige keuzes 

worden gemaakt. 

 

7. Presentatie vergroeningsdag 

Namens Floor ter Braak en Martine van Dijk, bij de gemeente verantwoordelijk voor de 

vergroeningsdag op 23 maart, verzorgde Henk Vlot de presentatie. Na een korte 

terugblik op alles wat vooraf ging, werd ingegaan op de dag zelf, 23 maart van 10-15 

uur, als we aan het werk gaan. Belangrijkste boodschap: op de dag zelf pakken we 

gezamenlijk een paar vergroeningspunten op, te weten (1) tegels wippen op een paar 
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plaatsen in de openbare ruimte, (2) op de Groene markt een begin maken met het 

bouwen van vogelhuisjes en bijenhotels, (3) mogelijke aanpassingen aan het pleintje bij 

Aldi verzorgen en (4) tegels wippen uit eigen tuin en inruilen voor plantenvouchers. 

Daarnaast zijn diverse instanties op de Groene markt aanwezig om de bewoners van de 

wijk met raad en daad bij te staan. De presentatie is in PDF formaat terug te lezen op de 

website van het wijkplatform; u kunt daarvoor deze link volgen. 

 

8. Wat verder ter tafel komt 

Niemand heeft gebruik gemaakt van deze mogelijkheid. 

 

9. Sluiting 

Paul sluit de bijeenkomst even na 21.05 uur. 

 

 

http://www.wijkplatformstaatsliedenkwartier.nl/userfiles/files/2403116PresentatieVergroenen.pdf

